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Vragen van het lid Van Hijum (CDA) aan de Staatssecretaris van Financiën 
over het fiscaal mogelijk gemaakte (tot een bepaald bedrag vrijgesteld van 
vermogensrendementsheffing) banksparen ten behoeve van de kosten van een 
uitvaart (Ingezonden 16 juni 2014). 

Vraag 1
Klopt het dat geen enkele bank het product banksparen voor uitvaartskosten 
als alternatief voor een relatief dure uitvaartverzekering aanbiedt en/of heeft 
aangeboden sinds de mogelijkheid in 2010 is geïntroduceerd?1 

Vraag 2
Wat is volgens u de oorzaak dat geen enkele bank het genoemde product 
aanbiedt? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe de wetgeving die fiscaal aantrekkelijk banksparen voor 
uitvaartkosten mogelijk maakt tot stand is gekomen? Kunt u hierbij specifiek 
aangeven welke bijdrage de banken hierbij hebben geleverd? 

Vraag 4
Wat is de budgettaire ruimte die jaarlijks wordt gereserveerd voor de 
genoemde faciliteit? 

Vraag 5
Welke gevolgen trekt u uit de constatering dat een fiscale mogelijkheid niet 
gebruikt kan worden doordat de markt niet wil of kan meewerken aan de 
vorming van een geschikt product? 

Vraag 6
Ziet u op de korte termijn mogelijkheden om met banken afspraken te maken 
zodat banksparen ten behoeve van uitvaartkosten wel mogelijk wordt? 

1 belastingplan 2010 (http://www.rijksoverheid.nl/documenten-en-publicaties/kamerstukken/2009/
09/15/belastingplan-2010.html)
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Vraag 7
Indien het op antwoord op 6 «nee» is, overweegt u om de mogelijkheid tot 
het aftrekken van dit product in box 3 op korte termijn af te schaffen en te 
vervangen door een fiscale regeling die wel op draagvlak in de markt kan 
rekenen?
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